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Referat fra styremøte 9/2021/2023  
 
 
Tidspunkt:  25.oktober 2022 kl. 18.00-20.20 
Sted:    Idrettens Hus, Jåttåvågen 
Til stede:     

Anne Løndalen, leder 
Stein Erik Ansethmoen, styremedlem  
Tone Røksund, styremedlem og BU voksen 
Frøydis Thorsen, varamedlem (Teams) 
Jannik Johansen, BU ungdom  
Hanne Brede, BU barn (Teams fra ca. 18.45) 
Lovise Bungum, Troppsgymnastikk 
Siv Rita Eikeskog, Turn kvinner 
Eva K. B. Knudtzon Snincak, Para  
Anne-Kristin Sollid, ansatt  
 

Forfall:   Rut Evy Pettersen, nestleder 
   Martin Hetland, styremedlem 
   Kjetil Dyngeland, varamedlem 

Reidun Skretting, Utdanning 
Tor Einar Refsnes, Turn menn  
Representant fra RG-utvalget 

 

Sak Saksinnhold Ansvar 

76/2021/2023 Protokoll 8/2021/2023 ble godkjent uten merknader 
 

77/2021/2023 Oppfølging av saker 
*Trenersamlingen: Samlingen ble avlyst pga. liten påmelding.  
*Godtgjørelse styre og utvalg: Husk å sende inn krav via Visma. 
Merk kravet med «honorar styre/utvalgsleder RGTK».  
*Parautvalg: K. B. Knudtzon Snincak, var tilstede som 
nyoppnevnt leder for kretsens parautvalg. De tilstedeværende 
presenterte seg for Eva og vi bli litt kjent med henne.  
*Overføring bank: 1 mill. er overført til kretsens sparekonto.  

 
 
 

62/2021/2023 Kretsting 2023 
Komiteen hadde møte 18.10. Foreløpig program ser slik ut:  
Fredag 24.03. 
18-19.30 Informasjon fra forbund, arrangører som skal ha 
arrangement vår – sommer, krets, utvalg og andre som ønsker å 
informere. Etter dette blir det diskusjon om BTF, kretsturnstevner, 
trenersamlinger, forbund og krets. Ordet er fritt. 
20.00 middag med utdeling av utmerkelser  
Lørdag 25.03.2022  
10.00-11.00 Foredrag (Anne kontakter aktuell kandidat)  
11.00-11.30 Pause med utsjekk 
11.30-13.00 Tinge starter med hilsen fra forbund og idrettskrets. 
13.00-14.00 Lunsj 
14.00           Tingforhandlinger fortsetter. 
Anne-Kristin er i dialog med hotell.   

 
Komite/ 
Anne-Kristin  

78/2021/2023 Regnskapsrapport pr. 30.09.2022 
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Anne-Kristin Sollid,   
Organisasjonskonsulent  

Regnskapet ble presentert og det ble forklart litt på hva som lå 
bak tallene, og hvorfor noen utvalg har mye igjen på sine 
budsjett. Det er et ønske om å bruke mer midler til aktivitet.  

79/2021/2023 Budsjett 2023 og 2024 
Det ble gitt en orientering om videre gang i arbeidet. Egen e-post 
blir sendt til utvalgsledere, som blir bedt om innspill innen 16.nov. 
Styret jobber videre med budsjettet på arbeidsmøte den 27.11.  

 
Anne/ 
Anne-Kristin/ 
utvalgsledere  

80/2021/2023 Samling 27.november 
Der er 10 påmeldte fra styre og utvalg. Tema vil bli budsjett, 
handlingsplan og årsrapporter. Samlingen blir på Quality Airport 
Hotel Stavanger (ved flyplassen), fra 11 – 16, inkludert lunsj.  

 
Alle påmeldte. 

81/2021/2023 Utvalgene orienterer 
BU voksen: Det ble gjennomført fellestrening 16.10, for 
kretsturnstevnet 2023. Det ser ut til å fungere fint med en egen 
Facebookgruppe for deling av informasjon om stevne og 
program.  
BU ungdom: Det blir Gym Cup 15. april 2023, med Brusand som 
arrangør. Turntreff for ungdom kan bli utsatt til etter nyttår.  
Tropp: Det blir konkurranse til helgen, med 2 divisjoner. KM er 
første helg i desember. Det jobbes med budsjett.  
Turn: Det er god aktivitet og arrangement hver helg. Stavanger 
TF arrangerer Vestlandsmesterskap til helgen. KM er 12.nov. 
Norgesfinalen arrangeres siste helg i nov. Jentene stiller med fullt 
lag. 
BU barn: Invitasjonen til Turntreff 1. – 4. klassetrinn er sendt ut 
(kommer i nyhetsbrev denne uken). Det har vært Turntreff for 5. – 
7. klassetrinn på Sola.  
Utdanning: Det har vært sikringskurs i Haugesund. Kun 5 klubber 
har sendt inn kursbehov for våren 2023. Utvalget sender 
kursønsker for våren til kompetanseavdelingen.  
Para: Eva ønsker å knytte til seg flere medlemmer i utvalget. Hun 
står fritt til å spørre aktuelle kandidater. 

Utvalgsledere 

82/2021/2023 Eventuelt 
*Styremøte 30.11 utgår dersom en får ferdigbehandlet aktuelle 
saker på arbeidsmøte den 27.11. Ny informasjon vil bli gitt.  
*RG: Cathrine og Perl er ikke lenger med i utvalget. De strykes 
nå fra oversikten på hjemmesiden. Det vil bli jobbet videre med å 
prøve å rekruttere nye medlemmer. Spill gjerne inn aktuelle 
kandidater! 
* Høring - Retningslinjer kretsfortjenstmedalje: Kretsen har fått 
tilsendt høringsdokumentet. Det kom ingen innspill i møtet.  
*Frist for innsending av kandidater til Idrettstinget er 31.10. 
*Stein Erik orienterte litt om arbeidet med prioriteringer av 
turnhaller/baishaller i RIK sitt fagnettverk. Vi må se på dette igjen, 
og komme med innspill dersom vi i RGTK tenker at det skal 
gjøres endringer.  

 
Anne 
 
 
 
 
 
 
 
 
Stein Erik 


